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Computer And Adaptive Computer Technologies For Students With Disabilities In The Cegeps: Preliminary Results



	L'objectif général du Projet Adaptech est de fournir des informations reposant sur des données empiriques afin d'aider la prise de décisions au sujet des besoins relatifs aux technologies informatiques et adaptatives des 
étudiants ayant des incapacités dans le milieu postsecondaire.  À l'aide d'entrevues en profondeur menées dans le contexte des collèges anglophones et francophones, il sera question ici de l'étude des besoins et inquiétudes des 
cégépiens ayant des incapacités, du personnel des collèges qui ont pour responsabilité d'offrir des services aux étudiants ayant des incapacités et des professeurs. 

The overall goal of the Adaptech Project is to provide empirically-based information to assist in decision making about the computer and adaptive computer technology needs of students with disabilities in postsecondary  education.  Here, we will report on preliminary results from an in-depth study of the needs and concerns of cegep students with disabilities, cegep personnel responsible for providing services to students with disabilities, and cegep professors in both Anglophone and Francophone settings.
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